
 

 

Vážení delegáti volební Valné hromady Zlínské krajské asociace Sport pro všechny 

 

jsem velmi ráda, že se i v letošním roce scházíme v přiměřeném počtu vzhledem ke stávající členské 

základně, abychom zhodnotili uplynulý rok 2024 a mohli provést volbu, kterou nám ukládají Stanovy 

Zlínské KASPV. Není tajemstvím, že naše členská základna klesá rok od roku, ubývají odbory a 

členové, ale bohužel také činovníci, kteří pro naši organizaci pracovali mnoho let, jsou našimi 

kamarády a budou nám velmi chybět. Díky aktivní práci našeho sekretáře se podařilo zajistit vhodné 

nástupce, které budeme dnes volit. Ráda bych poděkovala vám všem, vašim cvičitelům, odcházejícím 

členům a funkcionářům za velký kus práce, kterou odvedli a vy odvádíte ku prospěchu nás všech. I 

když členská základna ubývá, vím, že se v tělocvičnách v našem kraji cvičí a stále ještě žije generace, 

která je schopna a ochotna dávat svůj volný čas, často úplně zadarmo všem generacím cvičenců. 

Bohužel stát už několik let nepodporuje, nebo velmi málo, sport pro všechny a nemáme nástupce. 

Mladá generace řeší existenční problémy, jak si zajistit bydlení, uživit rodinu a má jiné priority než 

trávit volný čas nezištně ve prospěch druhých. 

 

Po letech optimismu začínáme být ve výkonném výboru realisté. Těší nás, že jsme stále lidsky i 

finančně schopni zajistit činnost kraje. I když se v našich odborech cvičí (často pod TJ apod.), odbory 

stále méně vnímají potřebu začlenění pod ČASPV. Nové vedení ČASPV v Praze se snaží 

„modernizovat“ přístup a aktivity, ale bohužel tato změna přišla pozdě a moravské kraje, alespoň tedy 

Zlínský, minimálně využívají nabídku ze strany centrální organizace. Navíc konkurenční organizace 

vypisují semináře a školení, které jsou kvalitní a často levnější. V poslední době, při stálém poklesu 

členské základny, začínáme přemýšlet nad tím, jak dlouho se jako Zlínská KASPV ještě udržíme. Ota 

Kubíček hospodaří rozumně a šetrně, ale pokud budeme pokračovat aktivně ve všech akcích, i přes 

veškerá úsporná opatření, je to jen otázka času, kdy peníze dojdou a s tím skončí i naše činnost. 

V současné době máme kolem 488 organizovaných (zaplacených) členů v celém kraji. Výkonný 

výbor se schází minimálně, aby šetřil náklady na cestovné, o to více probíhá komunikace telefonicky 

a hlavně e-maily, popř. jsou schůze řešeny online přes PC. Všechna důležitá rozhodnutí jsou tak 

podložena minimálně emailovou komunikací.  

 

Ve vedení ČASPV došlo k radikální výměně, a i na VH ČASPV v květnu 2025 budou další změny a 

volba – doplnění výkonného výboru ČASPV. VH se v roce 2025 bude konat v Nymburku ve státní 

svátek 8. května 2025. Tento termín považuji za nešťastný z několika důvodů – je to uprostřed týdne 

(čtvrtek), státní svátek, pracující využijí volna a s jedním dnem dovolené mohou využít 4 dny 

k cestování, výletům atd. Z tohoto důvodu se i já nemohu zúčastnit, rok mám zaplacený zájezd přes 

cestovní kancelář do Slovinska. VH ČASPV bývaly vždy koncem dubna. Několik členů již na poradě 

sekretářů a předsedů v prosinci 2024 avizovalo svůj odchod z vedení ČASPV.  

 

Generálním sekretářem ČASPV je Mgr. Tomáš Masár, nahradil Mgr. Miroslava Zítka, který 

abdikoval k datu VH v květnu 2024.  

Předsedou ČASPV byl zvolen na VH 4. 5. 2024 Václav Šercl. 

Dosavadními místopředsedy jsou zatím Ing. Karel Coufal (ekonomika) a Radka Mothejzíková 

(metodika), členy VV ČASPV jsou prof. Ing. Rudolf Jalovecký, CSc., Mgr. Zdena Horčičková, Bc. 

Libor Pečenka a Mgr. Martina Mlýnková. 

Došlo k fúzi Unie jógy a ČASPV, kdy se nástupnickým spolkem stala ČASPV. Bohužel našemu kraji 

to nepřineslo žádné nové členy. Případní zájemci se zajímali jen o to, co jim zaplatíme.  

Dále se nově stala přidruženým subjektem ČASPV Česká federace mažoretkového sportu.  

 



 

 

Současná Termínová listina ČASPV se vejde už jen na jednu stranu. Z větších akcí jsou tam: 

Republikové soutěže – sportovní gymnastika (Doubí), atletika (Třebíč), Medvědí stezkou (Budišov 

nad Budišovkou), K+M+W(Mušov), SG jednotlivci (Praha) TeamGym (Trutnov), florbal (Pardubice) 

Republikové přehlídky, slavnosti a srazy: 

24. 5.  OPEN pohybové skladby (Olomouc) 

20. – 22. 6. Letní slavnosti dospělých (Doubí u Třeboně) 

14. – 16. 11. republikový sraz instruktorů (Žinkovy) 

Z pobytových akcí: 

7. – 11. 5. Pálavou na kole i pěšky 

17. – 22. 5. Cykloturistika a turistika (Velké Karlovice) 

20. – 26. 7. Rodinný tábor (místo bude upřesněno) 

17. – 23. 8. Léto v Doubí (Doubí) 

24. – 30. 8. Senioři a vnoučata (Doubí) 

12. – 18. 10. Františkovy lázně pobytová akce 

Novinka – poznávací seminář 17.-21. 9. Putování Via Czechia 

Mezinárodní akce: 29. 6. – 4. 7. Festival Del Sole 2025 Itálie Riccione, kde budeme mít i zastoupení 

z našeho kraje.  

Pravidelná porada: 29. 11. Porada předsedů krajů (Praha) 

Ale zpět k naší činnosti. Největším strašákem je již zmíněná obava ekonomická a stálý pokles členské 

základny kraje. Pokud by mělo dojít např. ke sloučení krajů, nevím, zda bychom tuto variantu uvítali.  

Stále se nám nedaří dostatečně motivovat další občany, aby se přidali k naší organizaci a rozšířili naše 

řady. Většina našich odborů pracuje ještě pod dalšími organizacemi, jakou jsou tělovýchovné jednoty, 

Sokol apod., takže kromě příspěvku nově 200Kč do ČASPV hradí ještě další poplatky tam. Jde jim o 

kvalitní cvičení samotné, pod jakou hlavičkou není pro ně důležité. Jako kraj určitě máme ještě 

rezervy v získávání finančních prostředků, nebo hledání a využívání zdrojů, ale s malou členskou 

základnou se obtížně získávají. 

 

     Ráda bych vám všem, kteří dnes zastupujete vaše regiony a odbory a všem vašim instruktorům i 

cvičencům popřála klidné a cvičebně plodné další období, hodně úspěchů a radosti v soutěžích a na 

všech akcích, a hlavně poděkovala všem, kteří nezištně a často na úkor vlastní rodiny i vlastních dětí 

věnují svoji energii a čas dalším. Čeho si cením nejvíce, je úžasný kolektiv, který je u mnoha lidí 

velkým motorem, proč to nevzdat. 

 

Zlín, 27. března 2025                                        Zdeňka Slavíková, předsedkyně Zlínské KASPV 


